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Protokoll 

Lagledarmöte Boden Hockey 
Tid och plats 

Tisdag 15 november kl. 18:30 på kansliet 

Närvarande 

A-laget 
J20 
J18 
U15/U16 
U14 
U13 

U12 
U10/U11 
U9  
Hockeyskolan 
Div.2 
Ordförande BHF/styrelseledamot  
Kanslichef BHF  
 
 

Mötespunkter 
 

U14 ej närvarande. U13 skriver protokoll detta möte 

 

Kioskinfo av Ulrika Arespång 

Förslag på nytt kioskupplägg fr.o.m nästa säsong.  

• Baka+arbeta på A-lagsmatcher (samma som tidigare).  

• Cuper ej diskuterat, men kom gärna med förslag på upplägg. 

• Sammandrag+seriematcher ”äger” laget själv kiosken och får då 100% av 
intäkterna men får stå för all försäljning själv. Dvs man tar själv dit ALLT det 
som man vill sälja ex godis, drickor, fika, korv, hamburgare etc.  

Ulrika förtydligar att detta är i dagsläget endast ett förslag och vill få in synpunkter 
och ideér på upplägg från lagen. 

Informera era lag/föräldrar och kioskansvariga, ta in synpunkter och delge dessa till 
Ulrika. 

 

Genomgång av föregående protokoll 

Går igenom föregående protokoll, inga anmärkningar. 

 

Janne Jönsson 

• Enkät samspel 

Janne deltog inte på mötet men Christer informerar om att enkäten är aktiv t.o.m 
4/12. Länken måste kopieras och klistras in i webbläsare för att fungera. Sprid 
informationen i era lag.  
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Info kansliet 

Barackerna väntas vara färdigställda under v.49. Efter det planeras omflytt/inflytt 
till förråd och övriga utrymmen. 

 

 

Övriga frågor – Janne har skickat svaren på frågorna via mail, se nedan i blå text. 

• Önskemål att spelare från A-laget deltar på ungdomsträningar (U10/U11) 

Janne tar det med Tränarna i A-lag 

• Vad händer med HIVE-pengarna som riktades mot ungdomarna? (U10/U11) 

Ang HIVE pengar så är avtalet inte påskrivet, bör användas till att utveckla 
Ungdoms hockeyn 

• Vad får vi för vår deltagaravgift 1 890 kr respektive 2 200 kr? (U10/U11) 

Detta ingår i deltagaravgiften:  
När det gäller årets deltagaravg så är det inte möjligt att se över 
den(sänka) eftersom vi är så få spelare i resp lag , för vi behöver få in 
pengar för att driva verksamheten, hoppas alla känner för att rekrytera 
spelare framför allt till de yngsta lagen 

 

• Lagförsäkring U9-U12: 440: -, U13,14,16. 880:- 
• Spelarkort ca 50:-/delt, DAIF för U10-U15, tränaravgift U16 
• Licensavgift lag, Registreringsavgift spel.  
• Serieavgifter lag U9-U12 800:-/lag, U13,14,16.  2600:-/lag  
• Hallhyra (Träning/Match) ( går jämt ut med LOOK-stöd om lagen 
har diciplin att föra närvaro 
• Domaravgift vid (Träningsmatch/Seriematch) 700-1500:-. 
u13,u14,u16 
• Buss till seriematcher (Utanför radie 5 mil samt E 4:an Piteå/Kalix) 
exkl. Chaufförskostnaderna. Lag får dock använda avtalet med 
Bergdahls busstrafik vid resor till cuper och träningsmatcher mm.  
• Fri entré till Boden Hockey samtliga tränings- och seriematcher.  
• Matchtröjor och damasker( denna säsong nyinköp till flera lag).  
• Utbildning enligt SIF:s utbildningsplan. ( två tränare /säsong) 
• Utbildning enligt Boden Hockeys Rödatråd.  
• Slipning av skridskor. (skivor, diamanter, sliputbildning vid behov 
mm) 
• Team Sportia lämnar lägsta prisgaranti för medlemmarna på 
likvärdiga hockeyprodukter på marknaden som lagerhålls i butiken. ( 
20% rabatt vid ett tillfälle dessutom) 
• Material-rum för utrustning alt eget omklädningsrum större del av 
säsongen.  
• Träning i Björknäs gymmet (Vid ishallen)  
• U9-U11 lån av målvaktsutrustning.  

Övrigt stödjer Boden Hockey med administration av verksamheten 
(kansliet).  
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• Frågor att lyfta till styrelsen ny stående punkt på våra lagledarmöten? (U12) 

En bra punkt , men Punkten ska stå : frågor att lyfta till Ungdomsrådet 

Våran organisation bygger på att första filtret ska vara Ungdomsrådet som 
har mandat att bestämma vid ett flertal frågor, därefter ska Ungdomsrådet 
lyfta ” större” frågor till Huvud styrelsen, men en bra punkt 

 

• Datum för nästa möte 

2022-12-15 kl 18:30 på Kansliet 

 

 
 

  

Lagledarna stannar kvar och presenterar vad deras lag har för behov/avsikt 
att använda årets LF-pengar till. 

 

  

 


